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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  21/2011 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  230/2011  

 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 26η  Μαΐου 2011, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 8:00 µ.µ., στο Αµφιθέατρο 
«Αλέξανδρος Κουµουνδούρος», συνέρχεται στην 21η/2011 συνεδρίαση, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 
του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ αριθµ. πρωτ. 24592/20-5-2011 πρόσκληση του κ. Προέδρου, 
η οποία επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο.  
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Γουρδέας Ανδρέας, 
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αδαµόπουλος Ιωάννης, 3) Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος, 4) Αναζίκος 
Ιωάννης, 5) Ανδρεάκος Κωνσταντίνος, 6) Βασιλόπουλος Παναγιώτης, 7) Γκλεγκλές Ιωάννης, 8) 
∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος, 9) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 10) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 11) Καµβυσίδης 
Ιωάννης, 12) Καραγιάννης Ανδρέας, 13) Καρβέλης Γεώργιος, 14) Κουδούνης Αργύριος, 15) 
Μανδηλάρης Ιωάννης, 16) Μαρινάκης Σαράντος, 17) Μιχαλόπουλος Κων/νος, 18) Μιχαλόπουλος 
Σωτήριος, 19) Μπάκας Ιωάννης, 20) Μπασακίδης Νικόλαος (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 231 
απόφαση), 21) Μπεχράκης Σταµάτης, 22) Μπουζιάνης Παύλος, 23) Μπούρας Ιωάννης, 24) 
Μπούχαλης ∆ηµήτριος, 25) Μπρεδήµας Θεόδωρος, 26) Μωραγιάννης Κωνσταντίνος, 27) Μωρακέας 
Σπυρίδων, 28)  Νιάρχος Αναστάσιος, 29) Ντίντα Παναγιώτα, 30) Οικονοµάκου Μαρία, 31) Πολίτης 
∆ηµήτριος, 32) Στασινάκης ∆ιονύσης, 33) Στασινόπουλος Στυλιανός, 34) Φαββατάς ∆ηµήτριος, 35) 
Φωτέας Νικόλαος και 36) Χριστόπουλος Ιωάννης.  
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) Βασιλόπουλος 
Αθανάσιος, 2) ∆ιασάκος Νικόλαος, 3) Νταγιόπουλος Γεώργιος, 4)  Πουλόπουλος ∆ηµήτριος και 5) 
Ριζάς Χρήστος.   
 
 
Στη συνεδρίαση κλήθηκαν και παραβρίσκονται η Πρόεδρος του Συµβουλίου της ∆ηµοτικής 
Κοινότητας Καλαµάτας κα Λιακουνάκου Βενετία και ο Πρόεδρος Συµβουλίου Τοπικής Κοινότητας   
Αρφαρών κ. Φέστας Κωνσταντίνος.  
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώµατος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του  ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα. 
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………………………………………………………………………………………………………………….. 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 1ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης µε 
τίτλο : 

Υποστήριξη συνέχισης της λειτουργίας του ΚΕ∆Β. 
 
Η σχετική από 24.5.2011 εισήγηση του Αντιδηµάρχου κ. Ηλιόπουλου, έχει ως εξής: 
 
 

ΘΕΜΑ «ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗ ΣΥΝΕΧΙΣΗΣ ΤΗΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΤΟΥ ΚΕ∆Β» 

Τόσον από τα δηµοσιεύµατα του τύπου, όσο και από την πρόσφατη επίσκεψη του αναπληρωτή 
Υπουργού Εθνικής Άµυνας, κ. Μπεγλίτη, στην Καλαµάτα, διαφαίνεται ότι στους κυβερνητικούς 
σχεδιασµούς µελετάται η κατάργηση του ΚΕ∆Β στην Καλαµάτα. 

Η Κυβέρνηση µέχρι και σήµερα δεν έχει ξεκαθαρίσει απόλυτα τη θέση της για το θέµα αυτό, 
επικαλούµενη ότι το ζήτηµα µελετάται και ότι οι επιχειρησιακές ανάγκες και οι ανάγκες 
εξορθολογισµού των δαπανών είναι αυτές που θα κρίνουν το µέλλον του στρατοπέδου. 

Ενός στρατοπέδου το οποίο,  

α) πληροί όλες τις απαιτούµενες προδιαγραφές λειτουργίας (νέο κτήριο, άριστες εγκαταστάσεις, 
υψηλό επίπεδο εκπαίδευσης), βρίσκεται σε περιοχή µε εξαιρετικές κλιµατολογικές συνθήκες 
και σε κοντινή απόσταση από την Αθήνα. 

β) βρίσκεται σε µία περιοχή η οποία ιστορικά έχει προσφέρει σηµαντικές υπηρεσίες στους 
αγώνες του Έθνους. 

Η κατάργηση του ΚΕΒ∆ επιπλέον είναι βέβαιο ότι θα ζηµιώσει την τοπική οικονοµία σε µεγάλο 
βαθµό, που σε συνδυασµό µε την επαπειλούµενη συρρίκνωση του ΤΕΙ, θα οδηγήσουν σε ακόµη 
περαιτέρω µαρασµό της. ∆εκάδες επιχειρήσεις της πόλης µας και των ∆ηµοτικών ∆ιαµερισµάτων 
έχουν έσοδα από την λειτουργία του στρατοπέδου, είτε άµεσα, είτε έµµεσα. 

Τέλος ανησυχία θα πρέπει να προκαλεί και το γεγονός ότι εκτός από την συζήτηση κατάργησης 
του ΚΕ∆Β, γίνεται και µια άλλη συζήτηση, για το τι θα γίνουν µετά αυτές οι εγκαταστάσεις, 
όπως η έντονη φηµολογία περί λειτουργίας κέντρου κράτησης µεταναστών. 

Το εν λόγω θέµα, που έρχεται προς συζήτηση στο ∆.Σ. είναι ιδιαίτερα σοβαρό για την πόλη µας. 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο σύσσωµο θα πρέπει να εκφράσει υποστήριξή του στη συνέχιση 
λειτουργίας του ΚΕ∆Β στην Καλαµάτα και να καθορίσει δράσεις µε τις οποίες θα εκφράσει τη 
διαφωνία στο ενδεχόµενο κλεισίµατος του στρατοπέδου. 

 

  Ο Αντιδήµαρχος  
Αθανάσιος Ηλιόπουλος 

 
 
Για το παρόν θέµα διεξάγεται εκτεταµένη διαλογική συζήτηση στη διάρκεια της οποίας κατατίθενται 
απόψεις, παρατηρήσεις και προτάσεις από µέλη του Σώµατος, τον κ. ∆ήµαρχο και τον Πρόεδρο  
των Αποστράτων κ. Κόσυβα.  
 
Στο τέλος της διαλογικής συζήτησης ο κ. ∆ήµαρχος ανακεφαλαιώνοντας προτείνει στο Σώµα: 

- να εκφράσει την απόλυτη αντίθεσή του στο ενδεχόµενο κατάργησης του ΚΕ∆Β Καλαµάτας, η 
λειτουργία του οποίου είναι εξαιρετικά σηµαντική και πολύτιµη για την πόλη, την ιστορία της, 
την οικονοµία της και την τεχνολογική της ανάπτυξη,  
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- να ζητήσει να υπάρξει ξεκάθαρη δήλωση από τον Υπουργό Εθνικής Άµυνας για τη διατήρηση 
του ΚΕ∆Β στην Καλαµάτα, ώστε να σταµατήσουν φήµες, που οδηγούν σε µεγάλη ανησυχία 
φορείς και πολίτες, ιδιαίτερα τώρα στην εποχή της οικονοµικής δυσπραγίας,  

- να καλέσει τον Υφυπουργό Οικονοµικών, τους Βουλευτές του Νοµού, τον Περιφερειάρχη 
Πελοποννήσου, τον Αντιπεριφερειάρχη και τους Περιφερειακούς Συµβούλους της 
Περιφερειακής Ενότητας Μεσσηνίας να συµµετάσχουν αγωνιστικά στη διατήρηση του ΚΕ∆Β 
Καλαµάτας, 

- να οργανώσει επίσκεψη στην πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άµυνας στην οποία 
καλούνται να συµµετάσχουν µαζί µε το ∆ήµαρχο και τους επικεφαλής των δηµοτικών 
παρατάξεων του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ο Υφυπουργός Οικονοµικών, οι Βουλευτές του 
Νοµού, ο Περιφερειάρχης Πελοποννήσου, ο Αντιπεριφερειάρχης και οι Περιφερειακοί 
Σύµβουλοι της Περιφερειακής Ενότητας Μεσσηνίας, και 

- να κοινοποιήσει την παρούσα απόφαση στον Αρχηγό της Αξιωµατικής Αντιπολίτευσης κ. 
Σαµαρά, στον Πρόεδρο της Βουλής των Ελλήνων και σε όλους τους ανωτέρω. 

 

Ακολούθως οι κ.κ. Μπεχράκης και Φωτέας ζητούν να συµπληρωθεί η παραπάνω πρόταση µε την 
παρατήρηση ότι το ∆ηµοτικό Συµβούλιο επιφυλάσσεται για περαιτέρω ενέργειες και κινητοποιήσεις, 
το οποίο και γίνεται αποδεκτό. 

 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη του 
τα προαναφερόµενα και το αποτέλεσµα της σχετικής ψηφοφορίας µε τους παρόντες συµβούλους 
της πλειοψηφίας και των δηµοτικών παρατάξεων ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨,  ¨∆ΙΚΤΥΟ 
ΕΝΕΡΓΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ & ¨ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ¨ να τάσσονται ΥΠΕΡ και τους 
παρόντες συµβούλους της δηµοτικής παράταξης ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ να 
τάσσονται ΚΑΤΑ, κατά πλειοψηφία,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι 
 
1. Εκφράζει την απόλυτη αντίθεσή του στο ενδεχόµενο κατάργησης του ΚΕ∆Β 

Καλαµάτας, η λειτουργία του οποίου είναι εξαιρετικά σηµαντική και πολύτιµη για 
την πόλη, την ιστορία της, την οικονοµία της και την τεχνολογική της ανάπτυξη. 

 
2. Ζητεί να υπάρξει ξεκάθαρη δήλωση από τον Υπουργό Εθνικής Άµυνας για τη 

διατήρηση του ΚΕ∆Β στην Καλαµάτα, ώστε να σταµατήσουν φήµες, που οδηγούν σε 
µεγάλη ανησυχία φορείς και πολίτες, ιδιαίτερα τώρα στην εποχή της οικονοµικής 
δυσπραγίας. 

 
3. Καλεί τον Υφυπουργό Οικονοµικών, τους Βουλευτές του Νοµού, τον Περιφερειάρχη 

Πελοποννήσου, τον Αντιπεριφερειάρχη και τους Περιφερειακούς Συµβούλους της 
Περιφερειακής Ενότητας Μεσσηνίας να συµµετάσχουν αγωνιστικά στη διατήρηση 
του ΚΕ∆Β Καλαµάτας. 

 
4. Οργανώνει επίσκεψη στην πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής Άµυνας στην 

οποία καλούνται να συµµετάσχουν µαζί µε το ∆ήµαρχο και τους επικεφαλής των 
δηµοτικών παρατάξεων του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ο Υφυπουργός Οικονοµικών, οι 
Βουλευτές του Νοµού, ο Περιφερειάρχης Πελοποννήσου, ο Αντιπεριφερειάρχης και 
οι Περιφερειακοί Σύµβουλοι της Περιφερειακής Ενότητας Μεσσηνίας. 
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5. Επιφυλάσσεται για περαιτέρω ενέργειες και κινητοποιήσεις σε περίπτωση που δεν 
ευοδωθούν οι προσπάθειες για τη διατήρηση και τη συνέχιση λειτουργίας του ΚΕ∆Β 
Καλαµάτας.  

 
6. Κοινοποιεί την απόφαση αυτή στον Αρχηγό της Αξιωµατικής Αντιπολίτευσης κ. 

Σαµαρά, στον Πρόεδρο της Βουλής των Ελλήνων και σε όλους τους ανωτέρω. 
 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Γουρδέας Ανδρέας   1. Αδαµόπουλος Ιωάννης 

  2. Αθανασόπουλος Κωνσταντίνος 

  3. Αναζίκος Ιωάννης 

  4. Ανδρεάκος Κωνσταντίνος  

  5. Βασιλόπουλος Παναγιώτης 

  6. Γκλεγκλές Ιωάννης 

  7. ∆ηµόπουλος ∆ηµήτριος 

  8. ∆ικαιουλάκος Βασίλειος  

  9. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  10. Καµβυσίδης Ιωάννης 

  11. Καραγιάννης Ανδρέας 

  12. Καρβέλης Γεώργιος 

  13. Κουδούνης Αργύριος 

  14. Μανδηλάρης Ιωάννης 

  15. Μαρινάκης Σαράντος 

  16. Μιχαλόπουλος Κωνσταντίνος  

  17. Μιχαλόπουλος Σωτήριος 

  18. Μπάκας Ιωάννης  

  19. Μπεχράκης Σταµάτης 

  20. Μπουζιάνης Παύλος 

  21. Μπούρας Ιωάννης 

  22. Μπούχαλης ∆ηµήτριος 

  23. Μπρεδήµας Θεόδωρος 

  24. Μωραγιάννης Κωνσταντίνος 

  25. Μωρακέας Σπυρίδων 

  26. Νιάρχος Αναστάσιος 
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  27. Ντίντα Παναγιώτα 

  28. Οικονοµάκου Μαρία  

  29. Πολίτης ∆ηµήτριος 

  30. Στασινάκης ∆ιονύσης  

  31. Στασινόπουλος Στυλιανός 

  32. Φαββατάς ∆ηµήτριος 

  33. Φωτέας Νικόλαος  

  34. Χριστόπουλος Ιωάννης 
 

  Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ         
∆ΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

              Λιακουνάκου Βενετία   

 
Ακριβές Απόσπασµα 

Καλαµάτα, 6 Ιουνίου  2011 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  
 

ΑΝ∆ΡΕΑΣ ΓΟΥΡ∆ΕΑΣ 
 

 
 


